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Este o provocare ca, după patru ani de implicare în executivul 
administraţiei locale, să vă transmit un mesaj din ...opoziţie! 
 
Am "descoperit" şi v-am dovedit în numai patru ani că, în Arad, se 
poate face efectiv ceva concret. 
 
Toate obiectivele realizate au fost necesare oraşului. Toate pentru 
dumneavoastră. Eu consider că am făcut parte dintr-o echipă care 
a conceput şi finalizat lucruri utile pentru oraşul nostru. 
 
Aradul este şi va fi din ce în ce mai curat, va fi mai luminat, are 
mai multe străzi asfaltate, are mai multe străzi canalizate, are un 
ştrand mai frumos, are deja un vizibil dinamism în dezvoltarea 
economică şi deci un nivel de trai mai ridicat. 
 
Nu am făcut tot ce mi-am propus, patru ani nu ajung pentru a 
rezolva toate problemele oraşului, dar vă asigur că voi fi atent ca 
această administraţie locală să continue programul strategic 
propus de dumneavoastră. 
 
Voi sprijini orice program bun propus de executiv, voi promova 
programe noi! 
 
Eu voi fi întotdeauna alături de dumneavoastră, stimaţi arădeni! 

În temeiul art.52 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, cu modificările şi completările ulterioare, 
prezint următorul  

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2004 (24 iunie-31 decembrie 2004) 

 
Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Am votat în favoarea proiectelor de hotărâri pe care le-am 
considerat  că se înscriu în strategia unei dezvoltări durabile a 
oraşului, a atragerii investiţiilor şi a îmbunătăţirii calităţii vieţii 
concetăţenilor. 

Total 
întruniri 

Total 
participări 

16 9 

Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate.  
În considerarea experienţei mele în administraţie (viceprimar al 
Municipiului Arad în mandatul 2000-2004 şi în anul 1990, după 
Revoluţie), am fost desemnat  vicepreşedinte al Comisiei de 
urbanism, construcţii şi amenajarea teritoriului din cadrul 
Consiliului Local al Municipiului Arad. Am participat la 13 
întruniri ale acesteia, dintr-un total de 14. Documentaţiile de 
urbanism prezentate, documentaţiile tehnico-economice pentru 
diferitele obiective de investiţii, dar şi celelalte proiecte de altă 
specialitate  au fost analizate  cu atenţie şi responsabilitate şi cu 
interesul de a nu bloca pe de o parte procesul decizional în curs, 
dar şi de a îmbogăţi şi orienta politica executivului spre o conduită 
riguroasă în privinţa cerinţelor ce trebuie îndeplinite pentru a se 
obţine un aviz favorabil.

14 13 



 


